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酒店预订单

Reservation Form

预订信息RESERVATION INFORMATION：

	姓名 

NAME
	
	身份证/护照

ID/PASSPORT
	

	电话号码 

PHONE NO.
	
	邮箱 

EMAIL
	

	达到日期

ARRIVAL
	
	离开日期

DEPARTURE
	

	房型

ROOM TYPE
	房价

ROOM RATE
	房间数

NO. OF ROOMS

	
	
	


备注REMARKS:

· 为了确保您的预订，请提供真实有效的个人信息。                              

For make sure your reservation, please offer the correct personal information.

· 入住时间为下午两点以后,退房时间为中午12:00前。

Check-in time is 2:00 p.m. on the day of arrival. Check-out time is 12:00 noon on the day of departure.

· 为了确保您的订房请提供信用卡担保或者预付第一晚房费。酒店对公账号如下：

   

户  名：保定源盛融通发展有限公司电谷酒店分公司

   

开户行：保定农行高开区支行

  

帐  号：50570101040015923

All reservations need to be guaranteed for the first night by credit card or prepaid，the bank details are above.

任何担保预订的更改或取消都必须提前7天通知酒店，否则酒店将收取一晚的房费。

Any cancellation or amendment of guaranteed reservation must be informed to the Hotel 3 days prior to arrival date. Otherwise one night deposit will be charged to your credit card or the prepaid money by the hotel.

为了使您的旅程更加舒适愉快，请与我们保持联系。想了解更多关于酒店的服务、设施及优惠价格，请参阅我们的网站。

If there is anything we can do to make your stay more comfortable, please do not hesitate to contact us. For more information about our hotel services, facilities and best rates please refer to our website. http:// www.pvhotel.cn 
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